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Referat vedr. ordinært repræsentantskabsmøde i Vorup Boligforening af 1945 
 
Mødedato:              

 
Onsdag den 21. marts 2012 kl. 19.00  på Marsvej 1 

 
Mødedeltagere:      

 
Jf. deltagerliste – i alt 28. 

 
Referent:                

 
Jens Riise Dalgaard 

 
PUNKT 

 
EMNE: 

 
BESLUTNING: 

 
001. 

 
Valg af: 

 a.  Dirigent 

 b.  Referent  

c.  Stemmeudvalg  

 
 
 
Dirigent: Ove Thomsen 
 
Referent: Jens R. Dalgaard 
 
Stemmeudvalg: 

 Kaj Skjøtt 

 Kurt Jørgensen 

 Peter Ellermann 
 

 
002. 

 
Aflæggelse af bestyrelsens årsberetning, herunder om 

forretningsførelsen, for det senest forløbne år 

 

 
Bestyrelsens årsberetning blev fremlagt af formanden og taget til efterretning. 
Ligeledes blev forretningsførelsen og RandersBoligs administration uddybet af 
formanden og drøftet af forsamlingen. 
 

 
003. 

 

Endelig godkendelse af boligorganisationens og 

afdelingernes årsregnskab med tilhørende 

revisionsberetning og forelæggelse af budget 

 

 

Lene Gitte Berger fremlagde boligorganisationens årsregnskab med tilhørende 

revisionsberetning. Ligeledes fremlægges kommende budget. 

Regnskab og blev godkendt og budgettet taget til efterretning. 

 
004. 

 
Behandling af eventuelt indkomne forslag. (Ingen 

forslag) 

 
Der er ingen forslag kommet ind. 



2 
 

 

 
005. 

 
Valg af: 

      a.  Formand for repræsentantskabet 

           På valg: Peder Damgaard (modtager genvalg) 

      b.  2 bestyrelsesmedlemmer  

           På valg: Poul Erik Jensen (modtager genvalg) 

                         Kurt K. Nielsen (modtager ikke genvalg) 

       c.  2 suppleanter     

 

 
 
(1 stemme pr. person) 
 
 
Som formand blev genvalgt Peder Damgaard 
 
 
 
Poul Erik Jensen blev genvalgt til bestyrelsen 
 
Desuden blev Kristian Thorsen (afd. 6) valgt ind i bestyrelsen 
 
Som 1. suppleant blev valgt Helle Lund afd. 8 
 
Som 2. suppleant blev valgt Mogens Møller, afd. 8 
 

 
006 

 
Valg af revisor 

 

 
Revisionsinstituttet blev valgt. 

 
007. 

 
Eventuelt 
 

 
Der var begejstring for de nye muligheder for at se regnskaber på hjemmesiden 
men undren over, at alle bilag ikke kunne ses. Baggrunden er primært, at ikke alle 
regninger findes i elektronisk form. Fremover vil stadig flere regninger blive 
elektronisk. 
 
Nye koder for at få adgang til at kunne se regnskaberne kan fås ved henvendelse til 
Laila Hägg. 
 
Ang. festlokaler efterspørges nye og mere fleksible regler, så der kan holdes flere 
arrangementer i samme weekend. Samtidig ønskes en begrænsning af, hvem 
festlokalerne udlejes til. 
 
Viceværternes nye faciliteter blev drøftet. Brunatas gamle lokaler blev foreslået, da 
der vil her være mødefaciliteter, men lokalerne kan ikke for rimelige midler 
ombygges til festlokaler. 
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Der spørges til TV- aftaler. De nye aftaler er gældende fra 1. april. Der kommer 
information ud fra YouSee og RandersBolig. 
 
Der blev spurgt til ejendomsfunktionærernes uddannelse, arbejdsforhold og 
aflønning. Information om, hvilke kvalifikationer ejendomsfunktionæruddannelsen 
giver, kan fremsendes til interesserede. Som konsekvens af de bedre uddannede 
ejendomsfunktionærer…. 
 
Formanden orienterede om Vorup Boligforenings bestyrelses beslutning om at 
bakke op omkring den øgede kapitaltilførsel til RandersBolig. Der var en længere 
drøftelse og kritik af, at informationen ikke var givet i forbindelse med behandling af 
budget og regnskab eller som et selvstændigt punkt. Der var enighed om, at sende 
information ud til afdelingsbestyrelserne. 
 

 


